



## ▶ Note

- Please **follow the manual and warning** to avoid serious damage.
- Don't attempt to repair the battery by yourself. Please contact with the technical person.
- This product must be recycled or disposed of separately from household waste. Don't incinerate the battery, for information about battery recycling and replacement, please contact and refer to local law.
- Please do not put the battery into fire. It would cause the explosion. For saving the power, please turn off the main power during storage.
- Please change the battery ever 3 months.
- Slightly heat up during charging is normal
- Please place the product in dry.
- If the battery has expand, leaking or offensive odor, please stop using the product immediately.
- This product can be damaged if dropped, burned, punctured or crushed.
- Please follow the manual to make sure the product is used in correct and safety way.
- This product is for auxiliary use and might not activate if the original battery fails to discharge completely.

▲ Except for the following conditions, this product has a 3-year warranty under normal use:

1. Human-caused damage and inappropriate handling, such as external short circuit, impact, drop and flood.
2. Unauthorized disassembling and repair, and damaged tear-proof stickers on the side.
3. Cleaning the product with soap or cleanser.
4. The product is contacted with high temperature, fire or corrosive substance.
5. The batter is damaged due to incorrect connection of the rescue cable to the positive/negative terminal

▲ For more information, please call +886-2-2680-1999

經銷商蓋章處

Dealer Stamp

出售日期  
Delivery date : \_\_\_\_\_



低碳動力開發股份有限公司

RENEW CARBON ENERGY DEVELOPER CO.,LTD.

Tel: +886-2-2680-1889 Fax: +886-2-2688-1313

Mail: service@cecf168.com.tw Web: www.cecf168.com.tw

Add: 23854新北市樹林區榮國路3段55號  
No.55, Sec. 3, Jiaoyuan Rd., Shulin Dist.,  
New Taipei City 238, Taiwan (R.O.C.)

## 重機專用 Motorcycle Specific 緊急啟動電源 2.0

Emergency Power 2.0  
Instruction manual  
Warrant certificate



本說明書同時也是產品保固卡，務必要妥善保存此說明書，若遺失恕不提供保固服務。

This instruction booklet is also the product warranty card.

It is important for the customer who has purchased this product to keep this instruction booklet or no warranty services will be provided if lost.

## ▶ 注意事項

- 請遵守所有本說明書的注意事項和警告，否則可能會導致嚴重的傷害。
- 所有電池相關的服務請詢問服務人員，請勿嘗試自行維修本產品。
- 受國際電壓，請參考您當地的法律和法規定處置要求。
- 請勿將電池投入火中，它們可能會爆炸。
- 如不使用，請將電池保持一定電量並關閉電源。
- 建議至少每三個月給本產品充電一次，以備不時之需。
- 在使用或充電過程，設備如有輕微的發熱狀態，屬於正常現象，並非故障。
- 請將本產品放置在乾燥處，建議在常溫下使用本產品並遠離潮濕。
- 如有發熱等膨脹、漏液或有異味時，請立即停止使用。
- 請勿摔擊、摔落本產品。
- 請按照說明書使用，以確保正確及安全使用。
- 此產品為可回收物品，請勿亂丟以及焚燒。
- 本產品為輔助用途，若所有電池在完全無效放電等情況，有可能本產品也無法啟動。

▲ 本產品正常使用下擁有三年保固，但下列因素除外：

1. 因人為損傷、操作不端，例如外部短路、摔擊、摔落、泡水。
2. 自行拆卸、修理本產品者，卸建防拆低壓斷路保護者。
3. 使用肥皂或清潔劑清洗。
4. 觸及高溫、火源及腐蝕性材料。
5. 線路線無正確連接工具櫃，導致致損電池受損。

▲ 欲了解更多詳情，請來電+886-2-2680-1999